
 

 

Vanløse d. 08.10.2024 
 

 
Referat af skolebestyrelsesmøde 
 
08.10.2024 kl. 17:30 – 20:00  

 
Mødet afholdes i personalerummet 
 
Formøde for forældrevalgte fra 17:15 – 17:30 
 
Deltagere: 
 
Forældrerepræsentanter: Jens Peter Fisker, Anders Jakob From (Ordstyrer), Camilla Koppel, Marya Akhtar, 
Tina Føssbach, Morten Langballe Hansen, Nawale Yahie og Maria Schultz Hansen (suppleant) 
 
Forældrerådet fra KKFO´en: Sigge, Ditte-Marie, Pia og Laura 
 
Elevrepræsentanter: Priscilla, Carla og Tulle 
 
Medarbejderrepræsentanter: Oliver Heckermann og Frida Ratzer 
 
Ledelsesrepræsentanter: Peter Daniel Andersen (skoleleder) og Birgitte Jepsen (KKFO leder) 
 
Ordstyrer:  
 

O: Orientering D: Drøftelse B: Beslutning 

Tid Pkt Dagsorden Referat 

17:30 – 
17:35 

1 Godkendelse af 
dagsorden  

- Godkendt 

B 

17:35 – 
17:40 

2 Velkommen til 
forældrerådet 

- Præsentation 

O 

17:40 – 
17:55 

3 Konstituering af 
næstforpersonsposten 
i SB 

- Anders From er valgt som næstforperson 

O 

17:45 – 
17:55 

4 Nyt fra elevrådet - Elevrådet har drøftet princippet for digitale 

devices. Der er et ønske om at elever har 

mulighed for at have deres telefon i pauserne, så 

de kan bruges til indkøb og transport. Elevrådet 

har drøftet for – og imod, og der er delte 

meninger. Ligeledes har eleverne drøftet om man 

skal have mobiltelefoner med på ture ud af 

huset. 

O 



 

 

- Maria foreslår at der kan være et oplæg om 

hvilken betydning brug af mobiler har for børn og 

unge.  

- Elevrådet har drøftet anvendelsen af 

græsplænen. Der er en udfordring ved at der 

bliver spillet meget fodbold, og der ikke er 

efterladt meget plads til andre aktiviteter, eks. 

rundbold.  

- ´Elevernes Dag´ gik godt – der var en udfordring 

ift. dagens længde, da skolens fødselsdag lå på 

samme dag. Dette bliver anderledes i kommende 

år, hvor arrangementerne bliver lagt separat. 

- Elevrådet har drøftet en dukseordning på 

toiletkernerne. Beslutning er ikke truffet endnu. 

17:55 – 
18:10 

5 Meddelelser - Forperson 

o Forberedelse af Skoleudviklingssamtalen 

har fyldt en del. 

o Der har været afholdt møde for alle 

forpersoner og skoleledere i området. 

Omdrejningspunktet har været 

elevtrivsel. Dette kommer også til at 

være omdrejningspunkt for kommende 

områdevise skolebestyrelsesmøde d. 

26.02.2025. 

- Medarbejdere 

- Ledelse 

o Budget 2025 

▪ Faglokaler 

▪ KKFO 

▪ Toilet 

o Kilderød 

▪ Fællesskab 

▪ SB stå for sodavand 

• PE skriver ud 

o Personaleweekend 

▪ 08. + 09.11.2024 

o Kort tilbagemelding på TT 

▪ God tilbagemelding fra 

medarbejderne 

o Mobiltelefoner på Klubben 

▪ Klubben bliver mobilfri frem til kl. 

17:00 efter uge 42 

o Bad efter idræt 

▪ Drøftes på kommende møde 

O 

6 Tilsyn med princip - Skole-Hjem 



 

 

18:10 – 
18:20 

O+D+
B 

- Tilbagemelding fra medarbejdere 

o Princippet har været rundsendt til alle 

årgangsteam. Der er kommet spredte 

tilbagemeldinger  

o Det foreslås at tilføje tekst om 

tolkebistand til forældre og 

ekstraordinær frihed 

o Derudover skal der arbejdes med en 

uniform ramme for meddelelsesbogen 

for alle årgange 

o Der er en generel drøftelse af hvilken og 

hvor meget information der skal være til 

hjemmene. Jens Peter understreger at 

der naturligvis som minimum skal være 

en efterlevelse af folkeskoleloven.  

o Det besluttes at der på kommende 

skolebestyrelsesmøde nedsættes en 

arbejdsgruppe for revision af princippet. 

Spisning 

18:45 – 
19:25 

7 Orientering om KKFO’en 
 
Dialog med forældreråd 
om samarbejde og 
snitflader 

- KKFO´en er kommet på skærpet tilsyn grundet 

forskellige forhold. Det skærpede tilsyn 

indebærer, at KKFO´en skal sikre en ændring i 

praksis i løbet af 6 måneder indenfor en række 

områder. Der vil løbende være anmeldte og 

uanmeldte tilsyn fra områdets pædagogiske 

konsulent i perioden.  

- Afklaring af fællesrepræsentant i forældreråd og 

skolebestyrelse sker ved at Ditte-Marie træder 

ind i skolebestyrelsen. 

- Princip for samarbejde forældreråd og 

skolebestyrelse imellem skal ligge på 

hjemmesiden. Revision af dette på et senere 

tidspunkt i løbet af skoleåret. 

O+D 

19:25 – 
19:45 

8 Status på budget, 
gennemgang 3. 
prognose 

- Status fremlægges. Der har været en ekstraudgift 

ifm. at en tjenestemand er gået på pension. 

Dette har medført en øget lønudgift ift. den 

oprindelige budgetlægning på ca. 500 TKR. Det 

forventes at skolen går ud med et mindreforbrug.  

O+D 

19:45 – 
20:00 

9 Eventuelt - Oliver byder ind med at afdække muligheden for 

at kunne få oplægsholdere ud til et 

forældreforedrag om mobiltelefoner.  
O 

 

 


